



Сведения об авторах

АЗАРОВА Наталья Олеговна. Выпускница ИСАА МГУ, магистрант МГИМО, Информационное агентство Синьхуа, Редактор. Независимый исследователь. Сфера научных интересов: история древнего Китая в период Чжаньго (453–221 гг. до н.э.), история царств Юэ и У, письменные источники, политическая история.

E-mail: azarova.n.o@my.mgimo.ru

ДЕОПИК Дега Витальевич. Доктор исторических наук, профессор ИСАА МГУ, профессор исторического факультета ПСТГУ, руководитель Синологического центра «Традиционный Китай» Университета Дмитрия Пожарского. Сфера научных интересов: история Древнего Востока, древняя и средневековая история Юго-Восточной Азии, история (социальные структуры и экономика), исследование летописей и эпиграфики, античная археология Северного Причерноморья, археология Степей и Северного Кавказа периода поздней бронзы и раннего железа, библейская археология, количественные методы в исторических исследованиях.

E-mail: bganshin@gmail.com

КОРОБИЦЫНА Анна Константиновна. Младший научный сотрудник Института востоковедения, Отдел Китая, РАН РФ. Сфера научных интересов: история периода Восточная Хань (26–220 гг. н.э.), письменные источники, политическая история, культура Древнего Китая.

УЛЬЯНОВ Марк Юрьевич. Кандидат исторических наук, доцент Института стран Азии и Африки МГУ им. М. В. Ломоносова, Института Востоковедения РАН. Сфера научных интересов: История Китая в древности и средние века, история островных стран ЮВА (Индонезии, Малайзии, Филиппин) в древности, средние века и раннее новое время, текстология, источниковедение, методы исторических исследований, переводоведение, археология.

E-mail: ulm@mail.ru

ХАЛТУРИНА Полина Владимировна. Выпускница исторического факта МГУ им. М.В. Ломоносова, независимый исследователь, история древнего Китая периода Чжаньго (453–221 гг. до н.э.), история царств Вэй, Чжао, Хань, письменные источники, политическая история.



Information about Autors

AZAROVA Natalia Olegovna. Graduate, IAAS, Lomonosov Moscow State University, Master's degree student of the Moscow State Institute of International Relations, Xinhua News Agency, Russian language Editor, Independent Researcher. Sphere of scientific interest: History of Ancient China during the period of Warring States (453–221 BC), History of Eastern Zhou, Yue and Wu kingdoms, Written sources, Political history.

E-mail: azarova.n.o@my.mgimo.ru

DEOPIK Degas Vitalievich. Doctor of History, Moscow State University, St. Tikhon's Orthodox University, University of Dmitry Pozharsky. Sphere of scientific interest: the history of the Ancient East, the ancient and medieval history of Southeast Asia, history (social structures and economics), the research of chronicles and epigraphy, ancient archaeology of the Northern Black Sea region, archaeology of steppes and the North Caucasus of the late Bronze and Iron Age, the biblical archaeology, quantitative methods in historical research.

E-mail: bganshin@gmail.com

KHALTURINA Polina Vladimirovna. Graduate, Department of History, Lomonosov Moscow State University, Independent Researcher. Sphere of scientific interest: History of Ancient China during the period of Warring States (453–221 BC), History of Wei, Zhao and Han, Written sources, Political history.

KOROBITSINA Anna Konstantinovna. Assistant Researcher, China Department, IOS RAS. Sphere of scientific interest: History of Eastern Han (26–220 AC), Written sources, Political history, Culture of Ancient China.

ULYANOV Mark Yuryevich. Ph. D, Associate Professor, Institute for Asian and African Studies at the Lomonosov Moscow State University, Institute of Oriental Studies of the Russian Academy of Sciences. Sphere of scientific interest: history of China in ancient and mediaeval ages, history of the Nusantara countries (Indonesia, Malaysia, Philippines) in ancient and mediaeval ages and also in early modern time

period, textology, source studies, historical research methods, translation studies, archaeology.

E-mail: *ulm@mail.ru*